運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 獨立審查組



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref.

來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

HD/2014/01/MBW0039820

通知日期

10/06/2016

樓字

: 大埔區 宏福苑宏仁閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述 樓宇的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim 代行)

2017年8月18日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 18/08/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam,

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

HD/2014/01/MBW0039820

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block A (Wang Yan House) Wang Fuk Court Tai Po District,

New Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.

運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 獨立審查組



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref.

來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

HD/2014/01/MBW0039831

通知日期

: 10/06/2016

樓字

: 大埔區 宏福苑宏道閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述 樓字的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim代行)

2017年8月18日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 18/08/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam.

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

: HD/2014/01/MBW0039831

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block B (Wang Tao House) Wang Fuk Court Tai Po District,

New Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.

香港特別行政區政府

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 獨立審查組



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref.

來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

HD/2014/01/MBW0039842

通知日期

10/06/2016

樓宇

大埔區 宏福苑宏新閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述 樓宇的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim代行)

2017年7月31日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 31/07/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam,

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

HD/2014/01/MBW0039842

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block C (Wang Sun House) Wang Fuk Court Tai Po District,

New Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.

運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 **獨立審查組**



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref.

來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

HD/2014/01/MBW0039853

通知日期

10/06/2016

樓字

: 大埔區 宏福苑宏建閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述 樓宇的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim代行)

2017年8月18日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 18/08/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam.

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

HD/2014/01/MBW0039853

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block D (Wang Kin House) Wang Fuk Court Tai Po District,

New Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.

香港特別行政區政府

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 獨立審查組



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref.

來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

HD/2014/01/MBW0039864

通知日期

: 10/06/2016

樓字

大埔區 宏福苑宏泰閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述 樓宇的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim 代行)

2017年8月18日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 18/08/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam,

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

HD/2014/01/MBW0039864

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block E (Wang Tai House) Wang Fuk Court Tai Po District, New

Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.

香港特別行政區政府

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 獨立審查組



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref.

來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

HD/2014/01/MBW0039875

通知日期

10/06/2016

樓宇

: 大埔區 宏福苑宏昌閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述樓字的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim代行)

2017年7月31日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 31/07/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam,

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

HD/2014/01/MBW0039875

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block F (Wang Cheong House) Wang Fuk Court Tai Po District,

New Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.

運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 獨立審查組



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref.

來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

HD/2014/01/MBW0039897

通知日期

10/06/2016

樓宇

: 大埔區 宏福苑宏盛閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述 樓宇的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim代行)

2017年8月18日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 18/08/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam,

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

HD/2014/01/MBW0039897

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block G (Wang Shing House) Wang Fuk Court Tai Po District,

New Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.

運輸及房屋局 常任秘書長(房屋)辦公室 獨立審查組



Independent Checking Unit

Office of the Permanent Secretary for Transport and Housing (Housing)

3162 0291

電話 Tel. 3162 3442

傳真 Fax.

HD5-2/MBIST/19/1/51

本組檔號 Our Ref. 來函檔號 Your Ref.

新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處 宏福苑業主立案法團

先生/女士:

強制驗窗計劃通知已獲遵從

強制驗窗計劃

通知編號

: HD/2014/01/MBW0039886

通知日期

10/06/2016

樓字

: 大埔區 宏福苑宏志閣

我認收你所委任的合資格人士於 2017 年 7 月 7 日提交的表格 MWI 5 通知本署證明上述 樓宇的窗戶所須進行的訂明檢驗及訂明修葺已經完成。因此,我確證上述的通知已獲遵從。

2. 如有任何查詢,請與黃逸敏先生 (電話: 3162 0307) 或本人聯絡。

建築事務監督



(建築師/獨立審查組(十七)B.S. Sim 代行)

2017年8月18日

1

ICU-C-SL-W05 (02/2014)

Date: 18/08/2017

Owners' corporation of Wang Fuk Court 新界大埔墟 大埔公路元洲仔 3821 號 宏福苑宏仁 閣地下 3 號 管理處

Dear Sir/Madam,

Compliance with the Mandatory Window Inspection Scheme Notice

Mandatory Window Inspection Scheme

Notice No.

HD/2014/01/MBW0039886

Date of Notice

10/06/2016

Building

Block H (Wang Chi House) Wang Fuk Court Tai Po District,

New Territories

I acknowledge receipt of Form MWI 5 dated 07/07/2017 submitted to this Department by the Qualified Person appointed by you certifying completion of the prescribed inspection and prescribed repair in respect of the windows in the above building. In this connection, I hereby confirm that the above Notice has been complied with.

2. If you have any queries, please contact Mr. YM Wong on telephone no. 3162 0307 or the undersigned.